

		<p>MØDE I: Skolebestyrelsen</p> <p>MØDESTED: Kastrupgårdsskolens mødelokale</p> <p>EMNE: Skolebestyrelsesmøde</p> <p>DELTAGERE: Jon Thøgersen, Michael Vrochopolous, Tanja Søgaard, Christian Frydenlund Bundgaard, Julie Bjønager Myhre, Stina Wiatr Carlberg, Ditte Smed Holmgaard, Miriam Joensen, Ayesha Mushtaq (8C), Caroline Jensen (7B), Signe Henriques, Niels Bahn Rasmussen, Gitte Sander Holm</p> <p>Afbud: Lise Mortensen, Kristoffer Sæverud og Patrick Lehto</p> <p>MØDENR.: 11- 2023</p>	
1	Godkendelse af dagsorden (alle)	<p>Overgået punkt fra sidste møde. Høringsvar om togbanen kommer på punkt 11.</p>	
2	Valg af dirigent	<p>Gitte</p>	
3	Elevrådet	<p>Elevrådet har arbejdet med at anvende gavepengene fra borgmesteren. De er endt med en beslutning om at lave pallemøbler. Flere andre ønsker kunne imødekommes af teknisk service uden anvendelse af gavepengene. Ønsker til elevrådet: Eleverne ønsker nye låse på toiletterne, bænke i betonen i gården og dørene til omklædning. Christian tager vare på ovenstående sager. Der er også gang i julekonkurrencen. En gruppe elever fra elevrådet udarbejder undervisningsmiljøvurdering i denne uge.</p>	
4	Tilbagemelding fra arbejdsgrupper	<p>Intet nyt</p>	
5	Høring i forhold til antal af børnehaveklaser på skolerne	<p>Beslutning: Høringsvar</p>	

		<p>Skolebestyrelsen peger på forslag 3, så KAG bliver en tresporet skole også i fremtiden. Dette skal ses med baggrund i overvejelser omkring stabilitet i driften samt at undgå for stor usikkerhed for personalet i indskolingen. Det bemærkes at skolen fortsat har en stor tilstrømning af elever udenfor distriktet.</p> <p>Skolebestyrelsen drøftede hvilke konsekvenser ønsket om tre spor vil få fremover. Bestyrelsen gør opmærksom på de aktuelle store udfordringer med lokalekapacitet. Skolen rummer, udover almenporene, samtidig den kommunale specialgruppeordning.</p> <p>Skolebestyrelsen ønsker snarest muligt en dialog med kommunalbestyrelsen om denne problemstilling, som giver store udfordringer i forhold til undervisnings- og arbejdsmiljø.</p>
6	Udmøntning af trivselspulje (opfølgning)	
7	Lærerskift 9. årgang og 1. årgang	<p>Skoleleder orienterede om processen. Der går en lærer fra indskoling til 9. årgang. Fast vikar til 1. årgang frem til 1 feb.2024. Der arbejdes på at finde en fast til 9. årgang.</p>
8	Kontaktforældreordning	<p>Der skal udarbejdes en ny beskrivelse af kontaktførerollen. Ændring ex. 4 årlige møder med KF-gruppe. Der skal nedsætte en arb-gruppe: Christian Frydenlund Bundgaard, Niels, Ditte og Julie</p>
9	Meddelelser: E-klasser-SGO Personale Kommunalbestyrelsen SFO SKB Formand Skoleleder	<p>SGO: Signe planlægger at have et punkt på dagsordenen i løbet af foråret, hvor SGO bliver præsenteret.</p> <p>Personale: Cykel fylder og skaber farlige situationer ved skoleportene. Niels: Christian er i gang med at se på løsninger ex. Underhalvtagende. Der skal laves en henvendelse fra skolebestyrelsen til ejendomskontoret i kommunen. Ledelsen går videre med dette!</p> <p>SFO: Der skal nyt akustik-miljø i Valhalla. Christian har sendt tilbud på loft er sendt videre i det kommunale-system. KAG-SFO ønsker opstart 1 maj for alle elever.</p> <p>Skoleleder: Har fået lukket det grønne-område af ved svømmehallen af. Pga. børnene kan falde ned. Orientering om klagesag til DCUM. Forældrene til nu tidligere elev, er kommet med en klage til DCUM i forbindelse med håndtering af sag om mobning. Klagen har givet anledning til et opfølgende arbejde omkring klassens trivsel med udgangspunkt i kortlægning. Der er indsendt ansøgning til bygningsvedligeholdelsespuljen. Teknisk serviceleder fremlægger på et møde i januar eller februar.</p>
10	Affaldssituationen - opdatering	Jon kontakter teknisk serviceleder for en opdatering
11	Eventuelt	<ul style="list-style-type: none"> Når man åbner femern, vil der komme mere tog-trafik forbi skolen.

	Tog høring	<ul style="list-style-type: none"> • Skolebestyrelsen udarbejder et svar: Julie Bjørnager Myhre udarbejder på vegne af SB. • Michael vil gerne drøfte el-cigaretter og eleverne brug af disse. Dette opleves som en stor problematik for personalet som oplever det er et stigende problem. SSP er også opmærksomme på problemet.. Tages op på næste SKB. Jon drøfter det med SSP-Mikkel.
12	Personsager (NRA)	
13		

